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Abstract (en)
The loading ramp (2) of a partial-cut shearer machine has at least one lateral extension arm (6) which is pivotable relative to the loading ramp (2) in
the horizontal direction about a vertical axis (7) and has a continuous conveyor formed by a conveyor worm (12). The extension arm (6) is pivoted
by actuating a hydraulic strut (8). The drive motor (11) for the conveyor worm (12) is arranged at the discharging end of the extension arm (6).
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Abstract (de)
Die Laderampe (2) einer Teilschnittschrämmaschine weist wenigstens einen seitlichen Ausleger (6) auf, welcher relativ zur Laderampe (2) um
eine vertikale Achse (7) in horizontaler Richtung schwenkbar ist und einen von einer Förderschnecke (12) gebildeten Stetigförderer aufweist. Die
Verschwenkung des Auslegers (6) erfolgt durch Betätigung einer hydraulischen Strebe (8). Der Antriebsmotor (11) für die Förderschnecke (12) ist
am ausladenden Ende des Auslegers (6) angeordnet.
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